

Protokoll - Styrelsemöte 2024-05-13

Tid: måndag 13 maj 2024, kl. 14.00 – 16.30

Plats: Stationshuset Stuvsta

Närvarande: Britt-Marie Erlandsson, Bosse Pettersson, Kjäll Järvliden, Marie Cederholm, Sonja Areskär och Susann Johansson.

Ej närvarande: Anders Åhlfeldt


1. Kjäll öppnade mötet. Dagordningen godkändes.
2. Sonja valdes till justerare och Kjäll valdes till sekreterare.
3. Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.
4. **Majträff 16/5.** Checklistan genomgicks. **Kjäll** fixar växelkassa och köper trisslotter. **Bosse** köper ca 70 vinerbröd. **Anders** köper vin, mjölk och 1 st blomma. Vi diskuterade också "tillgängliga bostäder för äldre". Det skall bli manifestationer vid pendeltågsstationerna i länet. Vi vill dock veta mer om detta innan vi drar iväg ut. Huvudfrågan är väl, hur skall detta finansieras? Finns det statliga pengar/garantier? **Kjäll** tar upp detta på nästa SAM styrelsemöte (29/5).
5. **Ekonomi.** Vi inte fått bidraget beviljat av Socialstyrelsen, som skulle användas till att motverka ofrivillig ensamhet, dvs medlemsvärningen i höst. Vi har haft en hel del tunga utgifter på senaste tid, så vi ligger 20-30 tkr back just nu. Vi är också osäkra på bidragen från kommunen och speciellt ABF. Vad gäller Seniordisco så kommer vi att få tillbaka pengar från Centrala och Fullersta. Bugg var fullbokad med discot blev en flopp, bara 26 deltagare. Bättre att köra denna typ av aktiviteter på hösten! **Anders** har kontakt med Roland Svensson och Björn Eder. Tömning på Lönnvägen kommer att ske de närmaste veckorna.
6. **Stationshuset.** Kjäll har pratat med Huddinge Samhällsfastigheter (som äger Stationshuset), dom har inga planer för Stationshuset. De väntar på att kommunen skall agera. Henric på kommunen har inget besked. Han kommer att besöka SAM styrelsemöte 29/5 för att informera. Utredningarna om föreningarnas lokaler kommer att starta innan sommaren.
7. **HPR.** Bosse informerade om de senaste händelserna inom HPR. Nyanställda i kommunen kommer att få språkutbildning. Äldrevänlig kommun skall "införas" i Huddinge ... vad är det? **Bosse** kollar vem som kan informera oss eller hänvisa till var vi kan läsa på.
8. **Medlemsvärning.** Som vi nämnt ovan fick vi inget bidrag från Socialstyrelsen. Vi beslöt att göra ett uppehåll under ca 1 år. Tanken är annars att vi skall gå på dom som är nyblivna pensionärer. Vi vill ha med dem redan från 65-66 för att börja jobba med oss och för att förbereda sig på nästa steg, tex att bli ensam.
9. **Cirklar.** Vi har fått tips på nya cirklar: körsång har vi redan annonserat, cykelturer och "Lär och res" är nya från informationsträffen för nya. Matlagningscirkeln för damer har fått ett gäng nya medlemmar och måste nog delas i 2. Vi letar en ledare. Kjäll (klimat) och Suzanne (handarbetsklubben) går cirkelledarkursen 15/5.

10. **Café Nytorp** finns på PRO Centralas hemsida. **Kjäll** kopierar deras annons och informerar på månadsträffen 16/5.
11. **Långsjörundan.** Vi är inbokade söndagen 8/9. Då skall vi ha våra Stuvsta-Snättringe tröjor på oss! **Britt-Marie** kolla med Kent hur vi säljer dessa (100:-/st), typ på månadsträffarna.
12. **Evenemang.** Artister och föreläsare för september - november är inbokade. **Britt-Marie** jobbar med julsångerna i december.
13. **Höstfest.** Vi beslutade att köra en kräftsiva. Vi satsar på Kvarnbergsgården torsdag 19/9, 17.00. Alla dagar i denna vecka funkar (16-21/9) på Kvarnbergsgården (**Kjäll** bokar). Självt är jag bortrest måndag till fredag ... men hoppa över mig. Alla tar med egen mat och dricka.
Vi pratade också om PUB-kväll och bokade preliminärt in en första träff, torsdag 17/10, 17.00 i Väntsalen.
14. **ABF/PRO-akademin.** 1 aktivitet återstår, Darya och Månskensorkestern lördag 25/5, 15.00.
15. **Styrelseutflykt** till Örskären - måndag 9/9, 13.00, hemresa 10/9 efter frukost ca 9.30. Vi kommer att jobba med vår verksamhetsplan och budget för 2025. Tanken är att vi skall utgå från 2022 års kongressdokumentation och bryta ned den till vår förening.
16. **Resor, kultur och utflykter/vandringar.** Monica och Margareta har planerat kultur och vandringar. Det kommer att presenteras på månadsträffen 16/5.
17. **Riks-, Distrikt- och SAM-info.** Inget nytt.
18. **Nästa möte.** Måndag 10 juni kl. 14.00
19. **Övriga frågor.** På juniträffen i Skeppsmyreparken (13/6) fixar **Kjäll** högtalare, musik och gummiband.

Vid protokollet


Kjäll Järviden

Justerare


Sonja Areskär